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TERCERA ACTA DEL 21è CONSELL D’INFANTS DE SITGES  
CURS 2023 – 2024 

 
 

Reunits presencialment a l’Espai Jove de Sitges, a les 18 hores del dijous dia 14 de 
desembre de 2023, es reuneix el XXIè CONSELL D’INFANTS DE SITGES, en sessió 
ordinària, a la qual i concorren els següents Conselleres i Consellers: 
 
B.T.A; X.S.R; B.F.D.G; L.l.P.B; C.R.R; À.V.B; M.R.S; B.A.G; M.C.S; V.C.i.C; E.R.W; P.P.G 
A.V.F; M.S.M; G.M.i.E; E.R.M i P.R.L. 
 
La Secretària Olga Ferré Planas i el Coordinador Ricard Vicente i Arnau. 
 
Excusen assistència: O.G.T ; C.Y.G, V.G; i J.A.A. 
 
No assisteixen: - 
 
 
Es llegeix l’ordre del dia: 
 

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta anterior 
2. Expliquem què és i com funciona el CNIAC 
3. Continuar el recull d’aportacions dels companys/es de classe 
4. Torn obert de paraula per a precs i preguntes 

 
L’Olga a mesura que van arribant els dóna el full d’assistència per tal de que el signin. 
 
 
PRIMER: LECTURA I APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’ACTA ANTERIOR 
 
El Ricard llegeix l’Ordre del dia i l’Acta que queda aprovada a les 18:21h. 
 
 
SEGON: EXPLIQUEM QUÈ ÉS I COM FUNCIONA EL CNIAC 
 
En Ricard els fa una breu explicació de que és el CNIAC i com funciona i recorda que, 
actualment, la nostra representant a nivell nacional és la V.B.M. També explica que a finals 
d’aquest curs tocarà a escollir nou representant. Es demana que els Consellers i 
Conselleres vagin valorant si volen ser-ho. 
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TERCER: CONTINUAR EL RECULL D’APORTACIONS DELS COMPANYS/ES DE 
CLASSE 
 
Els demanem als Consellers/es que en la darrera sessió no van tenir temps de fer les 
aportacions que ho facin ara. Anem recollint una per una totes les propostes de millora del 
poble i projectes que ens aporten, així com també plasmem a la pissarra totes les propostes 
recollides en la darrera sessió.  
 
Un cop recollides les aportacions fem una pausa un descans de 15 min. 
 
De tornada del descans, expliquem perquè algunes d’elles les descartem com a possibles 
projectes ja que per un costat es tracten de millores per al poble, no de projectes; algunes 
no són per un bé comú en general per a tothom sinó per ús exclusiu d’alguna escola i la 
finalitat del projecte ha de ser que tothom de Sitges en pugui gaudir o ser partícip; i d’altres 
els expliquem que les descartem perquè són projectes que per la dimensió de l’espai 
hauríem de demanar permisos i llicències a la Generalitat, costes, etc... i són molt difícils 
de desenvolupar per tema econòmic i sobretot de fer un manteniment anual al tractar-se 
de projectes de grans infraestructures com poden ser parcs aquàtics, parcs d’atraccions, 
etc... o gestionats per franquícies que l’Ajuntament no permet per no desfavorir el petit 
comerç ni la gestió municipal.   
           
A continuació adjuntem imatges del recull final de les propostes: 
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Els/les Consellers/es ens fan preguntes referent al que hem explicat i tot seguit doncs 
donem pas a precs i preguntes de la sessió d’avui. 
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QUART: PRECS I PREGUNTES 
 
Aclarim alguns dubtes que els Consellers i Conselleres tenen referent a allò exposat 
anteriorment i sense cap dubte més ni pregunta per part del Consellers/es finalitzem la 
sessió a les 19:40h. 
 
 
 
 
 
 
 
Ricard Vicente Arnau     Olga Ferré Planas 
Coordinador del Consell d’Infants                          Secretària del Consell d’Infants 
 


